
 Protokoll fört vid möte med styrelsen i   
……………….Kulturarv Marieholm ekonomisk förening. 

23 oktober 2018 

    KL.18.00       

Sture Jonsson                SJ Närv Lars-Göran Magnusson      LGM - 

Anders Hermansson     AH Närv Berit Pettersson                   BP - 

Kjell Johansson             KJ - Lars Magnusson                  LM Närv 

Karl-Gunnar Sandström KGS Närv Johan Malm                         JM - 

Andreé Holmström         AH - Annika Särnmark                  AS      Närv 

Lage Bard                      LB Närv Berit Skärfve Gullbrand Närv 

Anna-Karin Blomberg Närv Anette Björklund Närv 

1. Sture Jonsson   öppnade mötet. 

2. Dagordningen godkändes 

3. Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justerare: Annika Särnmark   

5. Ekonomi: Lars Magnusson gick igenom resultaträkningen. Medlen räcker till 

åtgärder året ut. 

6. Ärenden: Till detta möte hade Samhällsföreningen inbjudits. Genomgång av 

sommarens aktiviteter samt städning av kyrkans nedervåning. Beslutades att ta fram 

rutiner för städning och ansvarig. Lage Bard och Gunnar Södersten utformar mer 

lättlästa skyltar till skärmarna i Fabriken. Gunnar skall föreslå en utformning av 

cafe´inredning som passar in i miljön. Belysningen i området skall förbättras, förslag 

kan fås via Konstsmide i Gnosjö. 

7. Övrigt: Redogörelse för samhällsföreningen/ hantverkarnas sommaraktiviteter skrivs 

ned och lämnas till Kulturarvet. KGS och Annika Särnmark ansvarar. 

8. Nästa möte: 22 januari 2019.     Mötet avslutades av Sture Jonsson 

     

Sekreterare K-G Sandström   Justeras Annika Särnmark 


